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              REPUBLIKA HRVATSKA 

PRIMORSKO – GORANSKA ŽUPANIJA 

                     OPĆINA FUŽINE 

                      Općinski načelnik 

 

KLASA: 900-01/20-01/10 

URBROJ: 2112/03-02-20-07 

Fužine, 09.09.2020. 

 

 

ZAPISNIK  

sa radnog sastanka  

održanog 09. rujna 2020. sa početkom u 11,00 sati 

Bolji životni uvjeti za osobe starije životne dobi na području Gorskog kotara 

 

 

Sastanku prisustvuju:  

- David Bregovac, načelnik Općine Fužine 

- Josip Brozović, načelnik općine Mrkopalj 

- Ivica Knežević, gradonačelnik Grada Delnica 

- Toni Štimac, načelnik Općine Lokve 

- Dragutin Crnković, načelnik Općine Brod Moravice 

- Ivana Lakota, zamjenica gradonačelnika Grada Čabra 

- Dragica Marač, pročelnica Upravnog odjela za socijalnu politiku i mlade 

- Daniel Trošić, savjetnik PGŽ 

- Katarina Mihelić, članica udruge Ž.A.R. 

- Snježana Krizmanić, ravnateljica GDCK Delnice 

- Helena Bolf, voditeljica programa Uključene-Zaželi (Delnice) 

- Ana Begić, voditeljica programa Zaželi (Skrad) 

- Marina Tomić, voditeljica programa Zaželi (Fužine) 

 

Odsutni:  

- Kristijan Rajšel, graodnačelnik Grada Čabar 

- Dražen Mufić, gradonačelnik Grada Vrbovsko 

- Mišel Šćuka, načelnik Općine Ravna Gora 

- Damir Grgurić, načenik Općine Skrad 

- Branka Crnković, predsjednica Udrugre Ž.A.R. 

- Marija Janeš, pročelnica Grada Čabra i voditeljica projekta Zaželi, 

- Diana Cenčić, voditeljica programa Zaželi Lokve, 

- Romana Herljević, voditeljica programa Zaželi Ravna Gora 

 

Predsjedavajući David Bregovac pozdravio je sve nazočne, te otvara sastanak . 
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David Bregovac navodi kako je na sjednici koordinacije donesen Zaključak da se na  inicijativu 

pročelnice Marač organizira ovaj sastanak da probamo naći neko zajedničko rješenje da se ne 

zakinu zaposleni unutar Udruge Ž.A.R.  Ne zna se da li će Projekat Zaželi slijedeće godine dalje 

te moramo naći neki način da naše ljude zbrinemo. 

 

 

David Bregovac daje riječ pročelnici Dragici Marač. 

 

 

Dragica Marač pozdravila je sve prisutne. 

Dragica Marač navodi da bi sada bilo potrebno napraviti neki puno održiviji model. Županija 

je prozvana da je ove godine dodijelila manja sredstva, a svi su zaboravili koja je sredstva 

Županija godinama davala.  Pročelnica navodi da su se jedino Delnice držale dogovora i dale 

svojih 50%. Partnerski dogovor je bio da se sredstva osiguraju da svatko da pola. Broj korisnika 

izvaninstitucijske skrbi se smanjio a sredstva Županije su velika. Proračun mora biti 

transparentan i ono što mi dajemo, dajemo sa povjerenjem. 

Program Zaželi uveo je  konfuziju, financiranje sredstava dodjeljivalo se bez postojanja licence. 

Zakon o socijalnoj skrbi predviđa da socijalnu uslugu može isključivo pružati građanin, udruga, 

ustanove koji imaju licencu, a ovdje to nije bio uvjet. Ministarstvo je time poslalo poruku da 

svatko to može raditi i svatko može uči u nečiju kuću. Postojao je uhodan program Pomoći u 

kući, gdje se znalo da su gerontodomaćice završile školu i ulaze u kuću i to je sve lijepo išlo 

svojim tijekom. Nije se razmišljalo niti o održivosti niti o zadovoljavanju tih stručnih 

preduvjeta. Bilo bi najbolje imati Sporazum koji je održiv i transparentan i takav da ćemo svi 

participirati u njemu. 

Idealno bi bilo imati ustanovu i primijeniti održiv model, gdje bi ljudi imali svoj Ugovor o radu 

na koji način bi se time štitili radnici, ustanova bi imala svoj ustroj, time se poštuje struka i svi 

znaju koji su izvori financiranja. 

Jedinice lokalnih samouprava su nositelji socijalnih programa, a Županija participira u tome. 

Potrebno je osigurati dostojanstvenu starost ljudima starije životne dobi.  

David Bregovac navodi da gradovi i općine u Gorskom kotaru nemaju sredstava i Program 

Zaželi je uvelike pomogao. Postoji problem da se ne želi prepoznati Gorski kotar kao ruralni 

kraj sa posebnim potrebama za koji je potrebno pronaći dugoročno rješenje. 

 

 

 

Predsjedavajući David Bregovac otvara raspravu. 

 

U raspravi su sudjelovali i iznijeli svoje stavove i probleme sa kojima se suočavaju David 

Bregovac, Dragica Marač, Dragutin Crnković, Ivana Lakota, Josip Brozović, Katarina Mihelić, 

Helena Bolf, Toni Štimac i Ivica Knežević. 
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Nakon završene rasprave donosi se slijedeći: 

 

Zaključak  

da će  se u dogovoru sa Županijom napraviti privremeno financiranje za ovu godinu i  

da se uputi poziv za sastanak Ministru rada, mirovinskog sustava, obitelji i socijalne politike 

vezano za program Zaželi i u dogovoru sa Županijom proba naći trajno rješenje za zaposlene i 

za osobe starije životne dobi. 

Sastanak bi se održao krajem mjeseca rujna 2020.g. 

Predsjedavajući David Bregovac zatvara sastanak. 

 

 

Sastanak završen u 12:20 sati.  

 

 

 

 

     Sastavila:          Predsjedavajući 

Urbanc Nensi , v.r.               David Bregovac, v.r. 

 

 

 

 

 


